
AGENDAPUNT Motie Vreemd aan de orde van de dag

onderwerp: Vrijheidspad voor Gouda

De raad van de gemeente Gouda in vergadering bijeen op 3 juni 2020,

Constaterende dat:
• Bomen een positieve bijdrage leveren aan de stad en de gezondheid van onze inwoners doordat ze de 

uitstoot van de inwoners en bedrijven compenseren, een stad in de zomer koel houden, zorgen voor 
een schone lucht en de stad beter bestand is tegen extreme neerslag.

• Door het Covid-19 virus de viering van 75 jaar vrijheid in Gouda op aangepaste wijze gevierd moest 
worden.

Overwegende dat
• Gouda haar inwoners wil stimuleren hun directe omgeving te vergroenen (oa campagne Grijs wordt 

groen) en hier zelf ook actief een bijdrage aan wil leveren;
• We in 2019-2020 vieren dat we 75 jaar in vrijheid leven sinds de beëindiging van de Tweede 

Wereldoorlog.
• Tijdens de verkennende raadsbijeenkomst (op 11 maart jl.) het college heeft toegezegd dat het

wandelpad vanaf het Ruige Weteringpad wordt doorgetrokken rondom het her te ontwikkelen Ecooark 
Goudkade.

Verzoekt het college:

• Langs dit nieuw te ontwikkelen wandelpad bomen te plaatsen die passen bij het gebied en 
biodiversiteit en dit wandelpad “Vrijheidspad” te noemen.

En gaat over tot de orde van de dag.
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